
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 29
Nye store datacentre kan vælge at etablere køleanlæg, så de ikke genbruger
overskudsvarmen til fjernvarmeformål gennem anvendelse af eldrevne varme-
pumper, men i stedet bortkøler varmen, som i andre lande, grundet danske
afgifter og tariffer. Vil ministeren oplyse, hvilke konkrete og rettidige initiativer
regeringen påtænker for at sikre, at de store datacentres anlæg etableres
med genanvendelse af overskudsvarmen i fjernvarmesystemet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 31. oktober 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen
formand
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